
  

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2019. január 2-án megtartott 
rendkívüli üléséről. 
 
Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal tanácskozó terme 
   (Nagykáta, Dózsa Gy. út 2. 6-os bejárat, emelet) 
 
Jelen vannak: Dorner Gábor polgármester, 
   Agócs Pál alpolgármester, 
   Tóth István alpolgármester, 

Ambrózi Zoltán, Bublos István,  
Czakó-Horváth Nóra, Gyüre Pál,  
Juhász Erzsébet, Molnár István,  
dr. Salibáné dr. Pap Terézia, 
Simon László képviselő. 

   Karsainé Magyar Ildikó jegyző. 
      
A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete. 
 
Az ülésről távollétét nem jelezte Botka Sándor és Marton László képviselő. 
 
Dorner Gábor: Köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 
határozatképes, a megválasztott 12 fő képviselő közül 10 képviselő jelen van.  Mielőtt a 
napirendi pontokra térnének, szeretné megköszönni még egyszer Nagykáta Város 
Önkormányzata képviselőinek, jegyző asszonynak és minden segítőjüknek a 2018-ban 
végzett sokszor erőn felüli munkáját. Mindenkinek kíván nagyon boldog, sikerekben, 
eredményekben és egészségben gazdag 2019-es új esztendőt. A képviselő-testületi ülés 
anyagát mindenki megkapta. Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi pontokhoz, 
amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a napirendi pontokat elfogadja kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
napirendi pontokat fogadta el: 
 
1/2019. (I.02.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 

Napirendi pontok: 1./ 166/2016. (V.24.) számú képviselő-testületi határozat módosítása  
      (Bölcsőde építése Nagykátán) 

  Előadó: polgármester 
 

 2./„Bölcsőde építése (VEKOP-6.1.1-15-PT1-2016-00041)” tárgyú  
    közbeszerzési eljárás eljárást lezáró döntés 

Előadó: polgármester 
 
 
 
 
 
 
 



1./ Napirendi pont 
166/2016. (V.24.) számú képviselő-testületi határozat módosítása (Bölcsőde építése 
Nagykátán) (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A képviselő-testület korábbi határozataival döntött arról, hogy pályázatot 
nyújt be a Széchenyi 2020 keretében a „Kisgyermeket nevelő szülők munkavállalási 
aktivitásának növelése” érdekében megjelent pályázati felhívásra Bölcsőde építése 
Nagykátán címmel. A képviselő-testület közbeszerzési eljárást indított ebben a tárgyban. A 
beérkezett magas ajánlati árak miatt azonban a jelenleg hatályos Támogatási szerződés 1. 
mellékletének módosítása iránti kérelem benyújtása szükséges a Támogatónál, melyben az 
alábbi költségtételek átcsoportosítását kezdeményezi a kedvezményezett az új építés 
költségsorra: A tartalék költségsorból 16.863.899.- Forint, a terület előkészítés költségsorból 
7.810.500.- Forint, Hatósági igazgatási, szolgáltatási díj, illeték költségsorból 635.000.- 
Forint, Ingatlan bekerülési értéke költségsorból 7.810.500. Forint, összesen 33.119.899.- 
Forint átcsoportosítást jelent. Így az új építés költségsora 303.830.799.- Forint lenne. A 
korábban vállalt 2.939.500.- Forintos önerő átcsoportosításra kerülne a műszaki ellenőr 
tételsorra, melyhez 793.665.- Forintot szükséges még biztosítani önerőként, mivel a pályázat 
keretében rendelkezésre álló összeg nem elegendő a feladat ellátására. A közbeszerzési 
költségsornál szintén módosítás szükséges, mivel a legkedvezőbb ajánlat 2.900.000.- 
Forint+ÁFA összeg, ezzel szemben a projektben 2.000.000.-Forint+ÁFA összeg szerepel, 
ide 900.000.-Forint+ÁFA összeget, azaz 1.143.000.- Forintot szükséges pótolni. A 
Támogató jelezte, hogy a költségátcsoportosításra vonatkozó módosítási igényhez  
csatolniuk kell a módosított saját forrás igazolását, azaz a 166/2016. (V.24.) számú 
képviselő-testületi határozat módosítását, mivel az új saját forrás igazolásában már a projekt 
teljes költségének kell szerepelnie, ezért a 166/2016. (V.24.) számú képviselő-testületi 
határozat módosítása szükséges. Kérdezi jegyző asszonyt kívánja-e kiegészíteni az 
előterjesztést. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: A kiküldöttekhez képest módosulna a határozati javaslat. Sajnos 
december 20-a óta senkivel nem tudott egyeztetni az ügyben, de valószínűleg a 166/2016. 
(V.24.) számú határozat módosításánál azt fogják kérni, hogy az ingatlan bekerülési értéke, - 
amit az önkormányzat önerőből megvásárolt - a projekt költségéhez tartozzon. Tehát 
lehetséges, hogy az ingatlan vásárlások értékével még növelni kell a projekt összköltségét, 
mert ha úgy nézik, akkor az is a projekthez tartozik. Reményei szerint a mai napon már 
tudnak valakivel beszélni a pályázattal kapcsolatban. Lehet, hogy a projekt teljes költsége 
nem 432.929.839.-Ft lesz, ami most lenne, hanem még ezt az összeget meg kell növelni az 
ingatlan vásárolások értékével. Jelenleg az összes költségben az építés és a berendezés 
költségei szerepelnek, az ingatlan vásárlás értéke nincs benne. A projektmenedzsment soron 
még van 40.000.-Ft maradvány az is átcsoportosításra kerülne az új építésre. A hatósági, 
igazgatási, szolgáltatási díjtételek sor helyett az egyéb mérnöki, szakértői díjak költségsor 
635.000.-Ft-ja kerül átcsoportosításra. A pályázati %-os korlátainak betartása miatt a 
tartalékból 1.428.838.-Ft átcsoportosításra kerül a műszaki ellenőr sora, a közbeszerzés 
költségsorra pedig 1.143.000.-Ft. A maradék 14.292.061.-Ft tartalék kerül át az új építés 
költségsorra. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. Két határozati 
javaslat került kiküldésre az előterjesztésben, az első határozati javaslat a Támogatási 
szerződés 1. számú mellékletének módosítása iránti kérelem benyújtása a támogatóhoz, kéri, 
aki az ismertetett módosítással elfogadja határozati javaslatot kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 



2/2019. (I.02.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  

 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a „Kisgyermeket nevelő szülők 
munkavállalási aktivitásának növelése” című VEKOP-6.1.1-15 kódszámú felhívásra 
„Bölcsőde építése Nagykátán” címmel benyújtott VEKOP-6.1.1-15-PT1-2016-00041 
azonosítószámú pályázatának hatályos Támogatási szerződésének 1. számú mellékeltének 
módosítását kéri a Támogatótól az alábbiak szerint: 
 
A módosítás során az alábbi költségtételek átcsoportosítását kezdeményezi a 
kedvezményezett az új építés költségsorra: 
 
Tartalék 11.253.591.- Forint+ 3.038.470.- ÁFA, mindösszesen 14.292.061.- Forint. 
Terület előkészítés költsége 6.150.000.- Forint+ 1.660.500.- ÁFA, mindösszesen 7.810.500.- 
Forint. 
Egyéb mérnöki szakértői díjak 500.000.- forint+ 135.000.- Forint ÁFA, mindösszesen 
635.000.- Forint. 
Ingatlan bekerülési értéke 10.750.000.- Forint, 0 Forint ÁFA, mindösszesen 7.810.500.  
Projektmenedzsmenthez igénybevett szakértői szolgáltatási díja mindösszesen 40.000.- 
Forint 
Átcsoportosítás összege: 30.588.061.- Forint. 
 
Műszaki ellenőri szolgáltatás költsége sornál a tartalékból átcsoportosításra kerül 
mindösszesen 1.428.838.- Forint. 
 
A közbeszerzési költségsorra a tartalékból átcsoportosításra kerül mindösszesen 1.143.000.- 
Forint. 
  
A képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért a 166/2016. (V.24.) számú képviselő-testületi határozat 
módosításával kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
3/2019. (I.02.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 189/2017. (VII.31.) számú és 
264/2017. (XI.28.) határozatával módosított 166/2016. (V.24.) számú képviselő-testületi 
határozatát az alábbiak szerint módosítja: 
 
„Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete pályázatot kíván benyújtani a 
Széchenyi 2020 keretében a „Kisgyermeket nevelő szülők munkavállalási aktivitásának 
növelése” című VEKOP-6.1.1-15 kódszámú felhívásra „Bölcsőde építése Nagykátán” 
címmel. 
 



A bölcsőde építése az erre a célra megvásárolt Nagykáta, Bajcsy-Zsilinszky út 27. szám 
(1908 hrsz) alatti ingatlanon valósul meg. 
 
A projekt összes költsége a támogatási kérelemmel - költségvetési táblával - megegyezően: 
432.929.833.- Forint.  
 
A projekt elszámolható költsége a támogatói döntéssel megegyezően: 396.883.763.- Forint. 
 
A projekt teljes költségére vonatkozó önkormányzati önerő saját forrásból a város éves 
költségvetéséből a támogatási kérelemmel és a támogatói döntéssel megegyezően: 
36.046.070.- Forint.  
 
A támogatási kérelem benyújtásakor az igényelt támogatás összege a támogatási kérelemben 
foglaltakkal megegyezően: 396.883.763.- Forint. 
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete kötelezettséget vállal arra vonatkozóan, 
hogy a támogatás elnyerése esetén az önkormányzati önerő összegét a költségvetésében 
elkülöníti. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére és 
a dokumentumok aláírására.” 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
2./ Napirendi pont 
„Bölcsőde építése (VEKOP-6.1.1-15-PT1-2016-00041)” tárgyú közbeszerzési eljárás 
eljárást lezáró (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az ajánlattételi felhívásra a mellékelt bontási jegyzőkönyv szerinti 5 
Ajánlattevő nyújtott be ajánlatot. Mind az 5 ajánlat ellenértéke sokkal magasabb volt, mint a 
pályázat keretében rendelkezésre álló forrás. A 2018. december 11-én megtartott tárgyaláson 
az 5 Ajánlattevő közül 3 képviseltette magát. A tárgyalás során az Ajánlatkérő kérte, hogy 
az ajánlattevők a költségvetési tételek vonatkozásában fontolják meg a műszakilag és 
minőségileg egyenértékű megoldást biztosító, de ár vonatkozásában kedvezőbb 
megajánlások alkalmazását. Az Ajánlatkérő ismertette az ennek megfelelően átdolgozott, 
költségmódosítással javasoltan érintett tervrészeket és kérte az ajánlattevők ezzel 
kapcsolatos véleményét. A Felek a műszaki tartalom vonatkozásában a javasolt 
módosításokat, pontosításokat elfogadták, figyelemmel a költségek csökkentésének 
szükségességére, de rögzítették, hogy a módosítások a hatóságilag engedélyezett tartalmat és 
az általános tartalmat nem érintik. Ajánlattevők végleges ajánlattételre lettek felkérve 2018. 
december 15-én 12 óráig. Végleges ajánlatát mind az 5 gazdasági szereplő benyújtotta. Az 
értékelési szempontok szerinti legkedvezőbb ajánlattevő a PMG Építőipari Korlátolt 
Felelősségű Társaság, ajánlati ára 263.869.492.- Forint+ÁFA, mindösszesen 335.114.255.- 
Forint és a kötelező 36 havi jótálláson felül 24 hónap többletjótállást vállalt. Tekintettel arra, 
hogy a benyújtott ajánlat magasabb, mint a rendelkezésre álló forrás, ezért plusz forrás 
bevonásáról szükséges döntenie a képviselő-testületnek ahhoz, hogy a benyújtott ajánlatot 
érvényesnek lehessen nyilvánítani. Az előző napirendi pontnál ismertetett építési 
költségvetési sorra történő átcsoportosításokon felül 30.875.794.- Forint összeg biztosítására 
lenne szükség, ahhoz, hogy eredményt hirdessenek, és szerződést köthessenek. Mivel az 
önkormányzat mulasztásos törvénysértést követ el azzal, hogy nem gondoskodik bölcsőde 
működtetéséről, ezért javasolja, hogy a hiányzó 30.875.794.- Forintot a város 2019. évi 



költségvetésének terhére biztosítsák. Az eljárás eredményét a Közbeszerzési Szabályzat 
értelmében a Képviselő-testület jogosult megállapítani. Testületi döntéshozatal esetében név 
szerinti szavazást kell alkalmazni. Az eljárás tartalmát és eredményét a mellékelt bontási 
jegyzőkönyv, írásbeli szakvélemény és döntési javaslat ismerteti. Kérdezi jegyző asszonyt, 
hogy kíván-e kiegészítést tenni az előterjesztéshez? 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Nem kíván kiegészítést tenni az előterjesztéshez. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Juhász Erzsébet: Hogy történik meg ennek az összegnek - önerő - az átcsoportosítása, mert 
30.000.000.-Ft nem kevés pénz? 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Egyelőre azt tudja mondani, hogy az önkormányzatnak nem 
nagyon marad pályázati önrészre elkülöníthető forrása. Csak ebből a forrásból tudnak 
átcsoportosítani, az intézmények kötelező működési költségeit nem tudják csökkenteni. A 
pályázati önerőre tervezendő összeg, ami szabadon felhasználható. Úgy gondolja, hogy 
mindent meg fognak próbálni annak érdekében, hogy valamilyen módon segítséget kérjenek 
a Kormánytól a pályázat beadása óta eltelt költség növekedésekre tekintettel. Az idő közben 
bekövetkezett költségnövekedések miatt alakult ki a jelenlegi helyzet, ezért kérnének 
valamilyen támogatást, amivel az önerő összegét csökkenthetnék, de jelen pillanatban csak 
az önkormányzat költségvetésének pályázati tartaléka terhére tudják az önerő összegét 
növelni.  
 
Tóth István: Elmondja, hogy amikor az önkormányzat elnyerte ezt a pályázatot 2016 volt. 
Azóta eltelt 3 év, 30-40%-kal emelkedtek az építőipari költségek. Nem a képviselő-testület 
tehet róla, hogy a beruházás mostanra készül el, ugyanis mire az önkormányzat aláírta a 
Támogatási szerződést az államkincstárral eltelt plusz egy év, de a 2016-os feltételek 
kötelezőek maradtak az önkormányzatra. Próbálták átcsoportosítani a berendezés költségeit, 
hogy ne kelljen önerőt hozzátenni a beruházáshoz, de ehhez nem járult hozzá a pályázat 
kiírója. Mindenféleképpen el kell indítani a beruházást, ígéretük van arra, hogy ezekhez a 
beruházásokhoz valamilyen formában plusz forrást biztosítanak, lehet, hogy a központi 
költségvetésből. Minden pályázó ugyanezekkel a problémákkal küzd. Pest megyében 11 
bölcsőde projektre nyertek támogatást, ebből 2 bölcsőde épült meg, 2 olyan önkormányzat 
volt, aki anyagilag jobban áll, mint Nagykáta. Nincs más lehetőségük, meg kell valósítani a 
beruházást, úgy gondolja, hogy nem szívesen teszi hozzá a képviselő-testület ezt a 
30.000.000.-Ft-ot, de egyszerűen nem lát más utat arra, hogy hogy valósulhat meg ez a 
beruházás és ne kövessen el az önkormányzat mulasztásos törvénysértést a továbbiakban.  
 
Molnár István: Az ingatlanok megvásárlása nem számít önerőnek? A telek megvásárlása is 
önerő volt tulajdonképpen. 
 
Tóth István: Most az építési költségekről beszélnek és sajnos az elmúlt időszakban az 
építési költségek nagyon megemelkedtek. Gondoljanak csak bele, 2016-ban 250.000.-Ft/m2-
es építési költségről beszéltek, most pedig 450.000.-Ft/m2 építési költségről és ezen felül 
még rengeteg olyan munka van, ami külső munka, például a kerítés építés, parkoló építés, 
stb. ami még pluszban hozzájön a projekt költségéhez és kötelező megcsinálni. Azt se 
felejtsék el, hogy 1200 m2-es épület megépítését tervezték, most 830 m2-es épület 
megépítéséről van már szó, tehát mindent a minimumra csökkentettek úgy, hogy a törvényi 
feltételeknek még megfeleljenek. Nincs más lehetőség, meg kell valósítani a beruházást. 
 



Bublos István: Annak érdekében, hogy a jövőben ne legyen ilyen, - mivel tudják előre, 
hogy egy projekt lebonyolítása mennyi időbe telik – nem lehetne úgy megterveztetni egy 
épületet, hogy belekalkulálják a költségekbe azt a plusz 3 évet?  
 
Tóth István: De 3 évvel ezelőtt nem tudták, hogy mennyi lesz a költség. 
 
Bublos István: De most már ez alapján ki lehet kalkulálni és a jövőre nézve ez hasznos 
lenne. 
 
Tóth István: Meg nem fordult a fejében, hogy 2017-ben nem lehet megkezdeni az 
építkezést, most 2019 van. Hová tudnak előre tervezni? Nem tudja, hogy szokták-e 
képviselőtársai nézni a kormányinfót, ott is téma volt, hogy sajnos ezekhez a 
beruházásokhoz az államnak 20% körüli összeget hozzá kellene tennie. Ha a 20%-ot 
megkapná az önkormányzat, amivel biztatják őket, akkor nem lenne semmilyen probléma. 
 
Bublos István: Következőleg erre a 30 millió Ft-ra nagy szükség lenne. 
 
Molnár István: Kell, hogy lássák azt, hogy 12 bölcsődéből csak 2 épült meg, 10 pedig nem. 
Ez valamilyen szinten csak kell, hogy érdekelje őket. 
 
Tóth István: Levelet írtak mindenhová. A megyének is az az érdeke, hogy megépüljön ez a 
bölcsőde és Nagykátának is az az érdeke, hogy megépüljön ez a bölcsőde. Óriási probléma 
az elhúzódó idő, eltelt 2,5-3 év. 
 
Molnár István: Nem az a probléma, hanem a pénz hiánya a probléma. Nincs meg az a 
forrás, ahonnan ezt a pénzt az önkormányzat tudja pótolni.  
 
Bublos István: Semmi gond, jön az Európa Parlamenti választás fel kell menni az összes 
önkormányzatnak, aki ezzel a problémával áll szemben és szembesíteni a Kormányt vele, 
hogy ez van.  
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Mikor indulna a kivitelezés és a Városgazdálkodási 
Szervezet részt vehet-e benne, tárgyalt-e róla az önkormányzat? 
 
Tóth István: A mai testületi döntést megküldik az Irányító hatóságnak és úgy gondolja, 
hogy utána az Irányító hatóságon múlik, hogy mikor tudják átadni a munkaterületet a 
kivitelezőnek. Kérdezi jegyző asszonyt, hogy jól gondolja-e? 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Ha megvan a testületi döntés, akkor kezdeményezik a 
költségátcsoportosítást. Kiküldik az összegezést van egy szerződéskötési moratórium, 
véleménye szerint január közepéig, attól függően, hogy az Irányító hatóság milyen gyorsan 
járul hozzá a költségátcsoportosításhoz. 
 
Tóth István: Július végén ezt az épületet át kell adni. Ez a másik probléma, ami nagyon 
szorítja az önkormányzatot. Mi van, ha közbe jön egy olyan téli idő, amikor abszolút nem 
tudnak dolgozni, ezért a kivitelezőnek is nagyon figyelnie kell. Ez a projekt sajnos ilyen, de 
higgyék el, hogy mindent megpróbálnak, hogy pénzügyi megoldást találjanak az önerő 
finanszírozására, mert nem mindegy, hogy ez a 30.000.000.-Ft itt marad az 
önkormányzatnál és tudnak 2019-ben is pályázni vagy foltozni kell majd a lyukakat. 
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Alvállalkozóként részt vehet az önkormányzat a 
beruházásban? 



 
Dorner Gábor: Ez a kivitelező döntése, ebbe az önkormányzat nem szólhat bele. 
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Ez így van, de nyilván vannak háttér tárgyalások és akkor 
visszajönne egy kis pénz ebből a projektből. 
 
Dorner Gábor: Abban látja a problémát, hogy a Városgazdálkodási Szervezetnek van-e 
egyáltalán olyan szakembere és kapacitása, amit fel tud ajánlani. 
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Nyilvánvaló, hogy olyan munkáról van szó, amit el tudnak 
végezni, például a területrendezést már eddig is ők végezték. Gondol például a kerítés 
építésre. 
 
Dorner Gábor: Biztosan lehet velük erről beszélni, hogy ezeknél a munkáknál a 
Városgazdálkodási Szervezetet is igénybe lehet venni. 
 
Tóth István: Itt egyetlen egy döntés van a testület előtt, hogy meg kell építeni ezt a 
bölcsődét. Sajnos ezekkel a problémákkal szembesültek, eddig is találtak megoldásokat a 
hasonló problémákra, úgy gondolja, hogy erre is meg lesz a megoldás. Az önkormányzat 
szempontjából most a legfontosabb, hogy ez a döntés megszülessen és minél gyorsabban 
meg tudják küldeni az Irányító hatóság felé, vagy pedig nem lesz Nagykátán bölcsőde. 
Köztes megoldás nincs, mert az idő annyira szorít. A közbeszerzések lezajlottak, a 
beruházáshoz plusz pénzt kell biztosítania az önkormányzatnak, elképzelhető, hogy az a 
pénz visszajön az önkormányzathoz, de az is benne van a pakliban, hogy nem, ha nem 
találnak megoldást ennek a projektnek az utófinanszírozására. 
 
Dorner Gábor: Feltételes dologban pedig nem tudnak dönteni. Gyakorlatilag a 
legrosszabbra kell felkészülni és az a legrosszabb, hogy ezt a pénzt az önkormányzatnak 
hozzá kell tennie a beruházáshoz.  
 
Bublos István: Ezt most el kell fogadni és küzdeni kell tovább. 
 
Czakó-Horváth Nóra: Itt most nem az a kérdés, hogy megépítik-e, vagy építsenek-e 
bölcsődét, hanem az, hogy az a 30.000.000.-Ft, hogy jön vissza az önkormányzathoz. Ezt a 
pénzt vissza kell szerezni. 
 
Bublos István: Így van.   
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs ennél a napirendi pontnál is két 
határozati javaslatról kell döntenie a képviselő-testületnek. Ismerteti az első határozati 
javaslatot. „Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a „Bölcsőde építése 
Nagykátán” pályázat benyújtásakor vállalt 2.939.500.- Forintos önerőn felül, - az 
eredményes eljárás érdekében, tekintettel arra, hogy az érvényes ajánlat magasabb, mint a 
rendelkezésre álló forrás – 30.875.794.-Forintot biztosít a projekt megvalósításához 
Nagykáta Város Önkormányzata 2019. évi költségvetése terhére. A műszaki ellenőr 
költségsorhoz 2.230.776.-Forintot biztosít Nagykáta Város Önkormányzata 2019. évi 
költségvetése terhére.” Kéri, aki egyetért a határozati javaslattal kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
 



4/2019. (I.02.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete az „Bölcsőde építése (VEKOP-6.1.1-
15-PT1-2016-00041)” pályázat benyújtásakor vállalt 2.939.500.- Forintos önerőn felül, - az 
eredményes eljárás érdekében, tekintettel arra, hogy az érvényes ajánlat magasabb, mint a 
rendelkezésre álló forrás – 33.106.570.- Forintot biztosít a projekt megvalósításához 
Nagykáta Város Önkormányzata 2019. évi költségvetése terhére. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a város 2019. évi költségvetésének 
összeállításakor a pályázat megvalósításához vállalt plusz forrás összege betervezésre 
kerüljön. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: A közbeszerzési eljárás eredményessé nyilvánításáról a közbeszerzésekről 
szóló törvény vonatkozó szakasza alapján név szerinti szavazással dönt a testület. Kéri a 
képviselő-testület tagjait, hogy a kiosztásra került összeférhetetlenségi nyilatkozatokat 
szíveskedjenek kitölteni és aláírni. Jegyző asszony ABC sorrendben olvassa fel a képviselők 
nevét, kéri „igen”-nel, „nem”-mel, vagy “tartózkodom”-mal jelezzék véleményüket. 
 
A Képviselő-testület a név szerinti szavazás eredményét figyelembe véve (név szerinti 
szavazás dokumentuma az eredeti jegyzőkönyv 5. számú melléklete) 10 igennel, nem 
szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  
 
5/2019. (I.02.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a „Bölcsőde építése (VEKOP-6.1.1-
15-PT1-2016-00041)” tárgyú közbeszerzési eljárást eredményesnek nyilvánítja, s az 
eljárás nyertesét az alábbiak szerint hirdeti ki: 

 
Neve PMG Építőipari Korlátolt Felelősségű Társaság 
Székhely címe 2251 Tápiószecső Sági út 8. 

 
Nettó ajánlati ár (HUF): 263.869.492.- Forint  
Jótállás időtartama: 36+24 hónap 
 
Kiválasztás indoka: A nevezett érvényes ajánlat érte el a legmagasabb értékelési 
pontszámot, így a legjobb ár-érték arányú részajánlat. 

 
A képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert az Írásbeli összegezés kiküldésére 
(eredmény kihirdetésre) és a szerződés megkötésére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
 
 
 



Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs, megköszöni a jelenlétet és az 
ülést bezárja. 
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Karsainé Magyar Ildikó      Dorner Gábor 
  jegyző        polgármester 


